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Zápis ze zasedání Akademického senátu 

Vysoké školy technické a ekonomické 

v Českých Budějovicích 

 

 

24. zasedání dne 4. 12. 2009 

 

Přítomni: 
Mgr. Bc. Bronislava Šimsová, Ing. Petra Bednářová, Ph.D., Ing. Zdeněk Raab, Ing. Ludmila 

Opekarová, Ph.D., Mgr. Jitka Ryndová, Mgr. Věra Kurcová, Eva Pšikalová, Lenka 

Dvořáková, Vojtěch Stehel, Michal Štěrba 

 

Nepřítomni: 
RNDr. Jana Krejsová 

 

Hosté: 
Ing. Marek Vochozka, MBA, Ph.D., prof. Ing. Jan Váchal, CSc. 

 

Zasedání Akademického senátu se zúčastnilo 10 členů. Akademický senát VŠTE byl 

usnášeníschopný. Zasedání Akademického senátu VŠTE vedla Mgr. Bc. Bronislava Šimsová, 

zápis provedla Milada Komendová. 

 

Program 24. zasedání: 

 

1. Úvod 

2. Dosavadní zhodnocení roku 2009 

3. Projednání rozšíření Akademického senátu VŠTE 

4. Různé 

 

Bod 1 

Úvod 
Mgr. Šimsová přivítala členy Akademického senátu, hosty a veřejnost na 24. zasedání AS a 

seznámila přítomné s programem zasedání. 

 

Bod 2 

Dosavadní zhodnocení roku 2009 

 

Ing. Marek Vochozka, MBA, Ph.D.:  

Základní cíle pro rok 2009 byly: 

1) provést VŠTE nestabilním obdobím od odvolání Ing. Bc. Miroslava Krejči, CSc. do 

jmenování nového rektora; 

2) rozšířit nabídku studijních oborů /v souladu s posláním školy/; 

3) zvolit nového rektora; 

4) stabilizovat VŠTE v oblasti řízení lidských zdrojů; 

5) nastartovat proces vedoucí k zefektivnění chodu školy. 
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K tomu dílčí kroky byly: 

 

1) Vytvořit podmínky pro přípravu ţádosti o akreditaci bakalářského oboru Pozemní 

stavby (program Stavitelství), zároveň ustanovit tým. 

2) Vytvořit podmínky pro přípravu rozšíření akreditace bakalářského studijního oboru 

Podniková ekonomika (program Ekonomika a management) o kombinovanou formu 

studia, zároveň ustanovit pracovní tým. Ţádost byla předána dne 24. 11. 2009. 

Rozhodnutí dává ministerstvo. 

3) Pověřit jednoho ze stávajících prorektorů zastupováním statutárního orgánu v době 

nepřítomnosti. Byl pověřen prof. Váchal. 

4) Stabilizovat studijní oddělení s cílem připravit řádné přijímací řízení, SZZ atd. Byla 

odvolána Mgr. Slípková, jako vedoucí je pí. Bukovská, dále přibyli sl. Štěpánková, 

sl. Dušková, sl. Suchanová a p. Stehel. 

5) Projednat a uzavřít se zástupci odborového orgánu kolektivní smlouvu – bude 

uzavřena do konce roku, v rámcové podobě jiţ existuje. 

6) Zajistit administraci přijímacího řízení do stávajících oborů Stavební management a 

Podniková ekonomika. 

7) Do doby jmenování kandidáta na nového rektora personálně stabilizovat katedry: 

 

 Posílit katedry o pracovníky, které vyţadují stávající nebo budou vyţadovat 

budoucí akreditované programy a obory (tj. Pozemní stavby a rozšíření 

akreditace Podnikové ekonomiky). 

 Na jednotlivých katedrách projednat návrh na vedoucího katedry (na jeho 

základě ponechat ve funkci stávajícího vedoucího katedry nebo naopak 

stávajícího vedoucího odvolat a řízením dané katedry pověřit katedrou 

navrţeného kandidáta). 

 Personální řízení kateder přenechat jednotlivým vedoucím na základě předem 

stanovených kritérií vycházejících z poţadavků akreditace a rozpočtu 

prostředků na osobní výdaje kateder. 

 

8) Do doby jmenování nového rektora projednat smlouvu s nově vznikající studentskou 

organizací o vzájemné spolupráci. 

9) Duben 2009: předat akreditační komisi ţádost o akreditaci studijního oboru Pozemní 

stavby tak, aby mohl být projednán na nejbliţším moţném zasedání akreditační 

komise. 

 

Míra splnění dílčích kroků: 

1) V září 2009 byl akreditován obor Konstrukce staveb v programu stavitelství. Název 

oboru byl změněn na doporučení členů technické skupiny Akreditační komise 

MŠMT. 

2) Rozšíření akreditace oboru Ekonomika podniku bylo Akreditační komisí 

odsouhlaseno v listopadu 2009. 

3) Statutárním zástupcem byl v březnu 2009 jmenován prof. Ing. Jan Váchal, CSc. 

4) V březnu 2009 byla odvolána z funkce vedoucí studijního oddělení Mgr. Slípková. 

Nově byla jmenována paní Bukovská. Zároveň byla provedena reorganizace činností 

na úseku prorektora pro studium a pedagogickou činnost. Byla oddělena pedagogická 

činnost a byl zřízen sekretariát kateder. 

5) Kolektivní smlouva byla uzavřena a zásady čerpání sociálního fondu byly 

odsouhlaseny. 
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6) V rámci přijímacího řízení byl zvýšen počet tzv. normostudentů VŠTE z 521 na 

přibliţně 1400 osob. 

7) Personální stabilizace kateder: 

a. Přišli noví pracovníci: doc. Ezrová, doc. Kutnar, doc. Kupilík a další. 

b. Na všech katedrách proběhla volba vedoucího katedry. Vedoucí byli jmenováni 

na základě výsledků voleb. 

c. Personální řízení kateder bylo vloţeno do rukou vedoucích příslušných kateder. 

Veškeré personální změny na katedrách i na správním úseku probíhaly vţdy na 

ţádost přímých nadřízených. 

8) Smlouva se studentskou unií byla uzavřena. 

9) Obor byl akreditován dle časového harmonogramu odsouhlaseného se zástupci 

MŠMT. 

 

Zhodnocení roku 2009 

 

Návrh usnesení: Senát bere na vědomí informace rektorem přednesené bez připomínek. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

10 – 0 – 0 

pro – proti – zdrželi se 

 

Usnesení bylo schváleno v navrhovaném znění. 

 

Bod 3 

Projednání rozšíření Akademického senátu VŠTE 

 

Ing. Marek Vochozka, MBA, Ph.D.: 

Bylo by vhodné rozšíření AS vzhledem k většímu počtu studentů – aţ na 15 členů. Jednalo by 

se tedy o změnu Volebního a jednacího řádu AS VŠTE, Čl. 1, odst. 3. 

 

Vojtěch Stehel: 

V novém volebním řádu by měla být zanesena moţnost elektronické volby do senátu pomocí 

IS VŠTE. 

 

Návrh usnesení: Předložení návrhu změny Volebního a jednacího řádu VŠTE proběhne tak, 

aby rozšíření na 15 členů nastalo už v dalším volebním období. Pokud to bude po právní 

stránce možné, tak v této změně bude zapracována i možnost volby senátu přes IS VŠTE. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

10 – 0 – 0 

pro – proti – zdrželi se 

 

Usnesení bylo schváleno v navrhovaném znění. 

 

Bod 4 

Různé 

Ing. Marek Vochozka, MBA, Ph.D.: 

Škola obdrţela dopis z MŠMT, které se vyjadřuje k působnosti osoby pověřené výkonem 

funkce rektora (viz volební a jednací řád akademického senátu) v souvislosti s probíhajícím 
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soudním sporem. MŠMT jednoznačně konstatuje, ţe osoba pověřená výkonem funkce rektora 

má plnohodnotné pravomoci jako rektor dle zákona o VŠ. 

 

Vojtěch Stehel: 

Informoval o činnosti ve Studentské komoře Radě vysokých škol za poslední období. 

 

Standardně bývá v kompetenci MŠMT rozhodování o motivační sloţce pro rektora. Nyní však 

tato kompetence spadá do rukou akademického senátu. Z těchto důvodů by stálo za zváţení 

vytvoření tříčlenné komise, jeţ by v této záleţitosti rozhodla. 

 

Návrh usnesení: Akademický senát vytváří dočasnou komisi ve složení Ing. Zdeněk Raab, 

Ing. Ludmila Opekarová, Ph.D. a Michal Štěrba, která rozhodne o motivační složce pro 

osobu pověřenou výkonem funkce rektora. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

10 – 0 – 0 

pro – proti – zdrželi se 

 

Komise byla schválena v navrhované podobě. 

 

 

 

Zapsala: Milada Komendová 

Dne 4. 12. 2009 

 

Ověřil (a): Mgr. Bc. Bronislava Šimsová v. r. 

  Ing. Zdeněk Raab v. r. 

  Eva Pšikalová v. r. 


